



SGCC国际赛猫联盟

SHOW GROUP CATS CONGRESS

猫只所有人变更申请表

SUPPLEMENTAL TRANSFER APPLICATION

此申请表填写完成后，须与SGCC国际赛猫联盟猫只注册证书一同提交。当一只猫在以当前主人为所有人通过转会申请注册之前已经转移。必须填写一份单独的申请表并签名作为备份记录。每一位申请被变更加入/减少该猫只所有权的人，以及该猫只注册证书上的所有人，都需在该申请表签字。请在线签署或打印后签字，不允许使用铅笔。

This form must be completed and submitted with the SGCC Registration Certificate. When a cat has been transferred before applying for registration via pedigree in the name of the current owner. A separate form must be completed and signed to record. **EACH transfer after the first one recorded on the application and the name of the registration certificate. Please TYPE or PRINT, do not use pencil.**

猫只所有人变更申请 SUPPLEMENTAL TRANSFER APPLICATION

如果您持有一只猫只的证书，并且要申请变更猫只证书中现有的所有人信息，请填写该申请表。并将此申请表及该猫只的注册证书一并通过邮件发送至 ikevnzhang@gmail.com。该猫只证书上需变更的所有人，必须自行填写签署本申请表相对应部分。

If you possess a certificate for an individually registered cat, and the ownership information contained on the Registration Certificate has to change, please complete this form. Attach this form and the SGCC Registration Certificate of this cat, send to ikevnzhang@gmail.com via E-mail. Owner(s) transferring the cat identified below must complete and individually sign this section.

猫只信息 Informations of The Cat

猫只名称 Cat's Name	猫只证书编号 Cat's Certificate Number
猫只证书所有人姓名及电话 Owner Name & Mobile Phone Number	
申请变更日期 Date of Transfer	

以下申请表内，新变更的所有人，姓名和电话号码是必须填写的，否则该申请表会被退回
Complete name and Mobile Phone Number of ALL owners is required. If this section is not complete, it may be returned.

所有人 Owner

姓名 (中文名, 英文名或汉语拼音) Name (Chinese Name, English Name or PinYin)
电话号码 Mobile Phone Number
联合所有人#1 Co-Owner #1
姓名 (中文名, 英文名或汉语拼音) Name (Chinese Name, English Name or PinYin)
电话号码 Mobile Phone Number
联合所有人#2 Co-Owner #2
姓名 (中文名, 英文名或汉语拼音) Name (Chinese Name, English Name or PinYin)
电话号码 Mobile Phone Number

原所有人请完成以下部分

Former owner(s) complete the following

我 (们) 同意在申请变更日期后将上述猫只所有权直接变更至上列新所有人
I/we do agree about transferred the cat identified above directly to the New Owner(s) listed above on the date indicated.

原猫只所有人签名
Former Owner(s) Sign Here

新所有人请完成以下部分

New owner(s) complete the following

我 (们) 向SGCC国际赛猫联盟提出申请，以我 (们) 为所有人重新签发该猫只的注册证书，以证明我 (们) 在上述日期直接从原所有人处获得这只猫。我 (们) 同意遵守SGCC国际赛猫联盟的各项规章制度，并理解如果繁育人对该猫只注册证书时已标注“不可繁育”，我 (们) 将收到被标记“不可繁育”的注册证书。
I (we) apply to the Show Group Cats Congress, to have a Registration Certificate for this cat issued in my (our) name and certify that I (we) acquired this cat on the date stated above directly from the Former Owner(s). I (we) agree to abide by all rules and regulations of SGCC and understand that if the Not for Breeding section in the Cat Registration Application has been checked by the breeder, I (we) will receive a Not For Breeding registration.

猫只被变更至所有人签名
Former Owner(s) Sign Here

单次猫只所有人变更收费100元 FEE for SUPPLEMENTAL TRANSFER: RMB100